

Referat från Distriktsforum 241028 via Zoom kl 19:00-20:30

Fredrik O hälsade alla välkomna.

Minnesanteckningar från förra mötet: Dessa fanns inte då Monika S skulle skrivit dem men missat detta.

Inkommen fråga från Jeanette Forsman FS. Vill vi ha ett fysiskt Distriktsforum fredag 31 januari i samband med Organisationskonferensen? Mötet svara Ja

Vilka frågor vill vi ta upp?

- Distriktens roll. Är vi nöjda med den?

Alla distrikt tar upp den med sin styrelse och tar med sig frågor. Vi behöver kunna lämna den bakom oss någon gång. Frågor skickas till Monika S ordforande@sbknarke.se

- Hur fungerar våra centrala utskott? Hur följer dom sin arbetsbeskrivning? Vilka ingår i dessa? (Initiativ Bruks) Vilka beslut kan dom ta själva? Hur kan de bli bättre på information och kommunikation till distrikt och rasklubbar?

En lång diskussion följde angående just Initiativ Bruks, hur dom medverkade i mötet med UG Bruks. Hur dom tagit sig in och deras sätt att kringgå den demokratiska ordningen.

De uppstod som ett resultat (symtom) av missnöjet med den trögheten som finns inom organisationen med motioner och dyl. De ska inte finns privata intressegrupper som kringgår beslutsordningen och som arbetar på egen kant, deras sätt att tigga pengar och sedan måla ut klubbar som inte bidragit. Deras ändamål, att främja bruket, är god men medlen tycker man inte om.

Flera framförde också sitt ogillande om hur UGM framförde sitt sätt att kvalitetssäkra banor och funktionärer (Testledare). Deras uttalande om att Beskrivare och Domare var så dåliga på att utbilda TL skapade bara mer oro och ogillande, och främjar inte viljan att bidra. Detsamma gällde bankontroller (där Uppland inte finns med).

Mötet var eniga om att frågan om hur våra centrala utskott fungerar är en nödvändig fråga till Organisationskonferensen.

Fika med FS ska vara utan samtalspunkter just för att ha ett öppet klimat där alla frågor ska vara välkomna.

Nästa möte: 25 nov kl 19:00